
Марко Ђурић: Нећемо бежати од одбране оног што је наше, Србија је данас захваљујући Вучићу и СНС, озбиљна држава
недеља, 26 јул 2020 09:55

БЕОГРАД - Србија и Срби желе мир, али никада нећемо бежати од тога да одбранимо
оно што је наше, поручио је данас директор Канцеларије за Косово и Метохију Марко
Ђурић и истакао да ће Србија која је данас, захваљујући председнику Александру
Вучићу и СНС, озбиљна држава, с респектабилном војском и безбедно-обавештајним
апаратом, сваком безбедносном изазову приступати озбиљно и одговорно.

  

  

Након што је прошле недеље у Бриселу обновљен дијалог Београда и приштине, Ðурић је
тај процес оценио као непријатан, јер нико са друге стране није нарочито спреман да
размишља о легитимним државним и националним интересима Србије.

  

(Танјуг) 
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